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Zápis ze setkání Školské rady Základní školy, Praha 8, Palmovka 8 
dne 20. 2. 2023 v 16:00 hod. 

 
Přítomni:  
Za školskou radu: Jana Erhardová, Ivana Štočková, MgA. Petr Vilgus, Ph. D. 
Za ZŠ: Mgr. Ivana Vanišová 
 
Program schůze: 

1. zapisovatel zápisu  
2. schválení programu 
3. volba předsedy 
4. návrh změny školního řádu 
5. stanovisko šk. rady ke končícímu funkč. období pí ředitelky  
6. různé 
7. další schůze 

 
1. zapisovatelem zápisu byla pověřena pí Erhardová, ověřovatelem p Vilgus. 

 
2. schválení programu 

Návrh, aby bod č. 4 byl přesunut za bod č. 5 různé. 
Návrh byl přijat.  
 

3. volba předsedy 
Vzhledem k tomu, že dosud nebyla zvolena funkce předsedy školské rady, byla navržena na 
funkci Jana Erhardová. 
Pí Erhardová vyjádřila souhlas s nominací. 
Hlasování:   Pro 3 
Předsedkyní školské rady byla zvolena Jana Erhardová. 
 

4. návrh změny školního řádu 
Změna šk. řádku se týká se mobilních telefonů dětí ve škole.  
Projednávala se i na Radě Spolku přátel školy, kde jsou zástupci rodičů tříd. Rada vyjádřila 
souhlas. 

Nové znění: 

Používání mobilních telefonů a jiných elektronických zařízení se řídí následujícími pravidly: 
- Je zakázáno používat mobilní telefony během celého pobytu ve škole a školském zařízení (telefonovat, posílat 

SMS, sledovat internet apod.). Zákaz se vztahuje na výuku, přestávky, školní jídelnu, školní družinu a školní 
klub. Využití mobilního telefonu lze pouze se souhlasem vyučujícího k povoleným činnostem. 
Mobilní telefon si žák může ponechat v šatní skříňce nebo mít vypnutý pouze v tašce. Sluchátka a jiná podobná 
zařízení zanechá žák v šatní skřínce. 

- Stejná pravidla se vztahují i na ostatní elektrotechnická zařízení.  
- Pokud žák tento bod školního řádu poruší, má vyučující právo mu na zbytek vyučovací hodiny zařízení odebrat. 
- Opakované nedodržování těchto opatření bude bráno jako závažné porušení školního řádu a žákovi může být 

uděleno kárné opatření (napomenutí TU, důtka TU, důtka ŘŠ dle závažnosti porušení školního řádu, nebo 
snížená známka z chování). 
Omezení používání mobilních telefonů při vyučování koresponduje s právem žáka na vzdělávání podle § 21 odst. 
1 písm. a) školského zákona, které předpokládá, že nebude při vyučování rušen, i s povinností žáků řádně se 
vzdělávat, v souladu s § 22 odst. 1 písm. a) školského zákona. Dalším důvodem může být snaha zajistit zákonem 
zaručené právo jiných žáků či zaměstnanců školy na ochranu osobnosti, resp. na ochranu jejich soukromí podle 
§ 81 odst. 2 zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů. 
 

Návrh na doplnění: Je zakázáno pořizovat audiovizuální záznamy z jakéhokoli zařízení. 
Návrh doplnění byl schválen. 
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Hlasování o změně šk. řádu:   Pro 2   Zdržel se hlasování 1 
Návrh nového znění šk. řádu byl schválen. 
Ve středu se bude změna řádu projednávat na pedagogické radě, pokud bude návrh 
odsouhlasen, vejde v platnost od 27. 2. 2023 nebo od 1. 3. 2023.  
 

6. různé: 
pí ředitelka nás informovala  
- o konci funkčního období a plánu pokračovat v dalším období. Při této příležitosti byly 

předloženy dokumenty, se kterými byla šk. rada seznámena: 

− charakteristika školy 

− koncepce 2023–2025 

− vlastní hodnocení školy 
- ČSI – poslední stížnost byla podána před 3-4 roky, byla všeobecná a vyřešena vyjádřením 

pí Vanišové. Předpoklad dalších kontrol bude na podzim 2023.  
- Nové logo školy – bude postupně zaváděno do praxe.  
- ŠVP – nově Aj od 1. třídy a IKT od 3. třídy. Vzal se v potaz zájem rodičů předškoláků. 

Je v plánu zrevidovat tento plán. V současné chvíli chybí koordinátor (úmrtí pedagoga), 
v současné době není možné zajistit náhradu. Pí ředitelka se snaží najít řešení. 

- Rozpočet – seznámení se schváleným rozpočtem. Došlo k navýšení, ale vzhledem k růstu 
cen není toto navýšení výrazné. Provoz je pokryt, ale musí se šetřit; mzdy jsou pokryty. 
Uspořilo se za topení, omezila se teplota ve třídách – dosud cca 170 tis. Kč. 
Zřizovatel přispívá na topiče.  
Podnět: připojit školu na teplovod, který vede v ul. Novákových a vyměnit stávající 
kotelny za energeticky úsporné. V této souvislosti proběhla i prohlídka kotelen. 
 

5. stanovisko šk. rady ke končícímu funkč. období pí ředitelky  
Pí ředitelka opustila po dobu projednávání tohoto bodu kancelář.  
Na základě e-mailového požadavku ze dne 4. 1. 2023 p. Mgr. Petra Svobody, vedoucího odb. 
školství o vyjádření Školské rady, zda souhlasí/nesouhlasí s pokračováním paní ředitelky ve 
funkci musí šk. rada vyjádřit stanovisko. 
Návrh vyjádřit se pro kladné stanovisko – doporučení pokračovat ve funkci 
Hlasování:   Pro 2  Proti 1 
Kladné stanovisko bylo přijato.  
Úkol: předsedkyně odešle stanovisko p. Svobodovi e-mailem, v kopii všem členů šk. rady na 
vědomí. 
Návrat pí ředitelky zpět k jednání. 
 

8. Další schůze:  
Termín další schůze na začátku šk. roku 2023/2024 – úkol pí ředitelka ve spolupráci s pí 
předsedkyní svolají schůzi. 
 
 
Zapsal: Jana Erhardová 
Ověřil: Petr Vilgus 
 


